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Z Á P I S  č. 24/2022 

z jednání  rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 15.11. 2022 

Přítomni:  Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr. Jan Menšík,  
       Ing. Lukáš Kučera, Bc. Jiří Sochor 

 
Omluveni:   
 
 
Starostka zahájila jednání v 17.00 hodin a přivítala přítomné. 
 
 
Schválení zápisu z rady č. 23/2022. 
 
K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. 
  
Zápis z rady č. 23/2022 byl schválen.  
 
 
Program jednání: 
 

1/24) Změna určení uvolněných a neuvolněných funkcí v radě města 
2/24) Účetní závěrky příspěvkových organizací města k 3. čtvrtletí roku 2022 
3/24) Povodňová komise 
4/24) Nový pořizovatel územního plánu 
5/24) Odměny zaměstnancům Mateřské školy 
6/24) Zřízení dotační komise rady města 
7/24) Různé 

 
Program byl schválen 
 
 

1/24) Změna určení uvolněných a neuvolněných funkcí v radě města 
 
Starostka navrhuje, aby Ing. Tereza Nehasilová byla pro funkci 1. místostarosty dlouhodobě 
uvolněna. 
 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu revokovat usnesení č. 1b – 1/2022 
určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění 
(§ 71 zákona o obcích), a souhlasit s tím, že 1. místostarosta bude pro výkon funkce 
dlouhodobě uvolněn. 
 
Hlasování: 
 
pro     5           proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starostka 
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2/24) Účetní závěrky příspěvkových organizací města k 3. čtvrtletí roku 2022 
 
Příspěvkové organizace města předkládají účetní závěrky k 3. čtvrtletí 2022. 

 
Usnesení: Rada města schvaluje účetní závěrky příspěvkových organizací ZŠ, ZUŠ, MŠ 
k 3. čtvrtletí 2022 
 
Hlasování: 
 
pro     5          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starostka  
 
 

3/24) Povodňová komise 
 

Vzhledem k změně ve vedení města je nutné jmenovat nové zástupce do povodňové komise. 
 
Usnesení: Rada města schvaluje obsazení povodňové komise: 
Předseda: Ing. Petra Pelešková (starostka) 
Členové: Ing. Tereza Nehasilové (místostarostka), Mgr. Jan Menšík (JSDH), Vladimír 
Čmelík (JSDH), Ivan Golovatyuk (MěÚ), Ing. Petr Kosík (areál Šroubáren Libčice), 
Tomáš Hykeš (Sokol) 
 
Hlasování: 
 
pro    5           proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: místostarostka 
 

 
4/24) Nový pořizovatel územního plánu 

 
Starostka doporučuje radě města vypovědět příkazní smlouvu s Ing. Arch. Radkem Bočkem, 
zastupujícím město při pořizování ÚP z důvodu neplnění termínů vyplývajících z příkazní 
smlouvy č. 34/2019 ze dne 1.8.2019 a pověřit zastupováním města Odbor územního 
plánování (OÚP) MěÚ Černošice. 
 
Usnesení: Rada města revokuje usnesení č. 1/11 – 2019 a pověřuje starostku jednáním 
s OÚP MěÚ Černošice o pokračování procesu pořizování nového územního plánu 
 
Hlasování: 
 
pro   5          proti    0     zdržel se    0 
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Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starostka 

 
 

5/24) Odměny zaměstnancům Mateřské školy 
 

Ředitelka MŠ informovala RM o vyplacení odměn zaměstnancům MŠ za celoroční práci. 
Vyplacení odměn je k rozpočtu města neutrální, peníze jdou z rozpočtu Středočeského kraje. 
 
Usnesení: Rada města bere na vědomí informaci ředitelky MŠ o vyplacení odměn 
zaměstnancům MŠ. 
 
Hlasování: 
 
pro   5          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: místostarostka 
 

 
6/24) Zřízení dotační komise rady města 

 
Místostarostka informovala o jednání pracovní skupiny, která se věnuje městským grantům. 
Pracovní skupina se shodla na postupném oddělení příspěvků na provozní náklady organizací 
od prostředků na aktivity a akce pro veřejnost. Rada města se shodla, že vzhledem k nutnosti 
tuto změnu pečlivě připravit a komunikovat ji s organizacemi, zásadní změna v systému nyní 
není vhodná. Rada města se shodla na ustanovení dotační komise a oslovení všech subjektů 
zastoupených v ZM k navržení svých zástupců. 
 
Usnesení: Rada města zřizuje dotační komisi rady města 
 
Hlasování: 
 
pro   5          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

7/24) Různé 
 
Starostka informovala o schůzce se zástupci Skanska Residential , která proběhla v pondělí 
14.11.2022. Zástupci Skanska Residential předali návrh úpravy podmínek smlouvy o 
spolupráci týkajících se „manipulačních ploch a sběrných nádob“. Dále informovali 
požadavku na souhlas města k předání některých komunikací a sítí do správy města. Dále 
předložili cenovou nabídku na doplnění povrchu komunikace podél zahrady ZUŠ až k ul. 
Letecká. Zástupci Skanska nabídli zastupitelům zorganizování prohlídky staveniště před 
dokončením. Termín bude dojednán a v předstihu sdělen zastupitelům. 
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Starostka informovala o schůzce se zástupci IDSK (Integrovaná doprava Středočeského kraje) 
nad participací obcí na finančních nákladech na zajištění dopravní obslužnosti kraje. Zástupci 
IDSK přijali připomínky k stanovení výše příspěvku na autobusovou linku 456 zaslané 
městem 7.11.2022 a přislíbili úpravu kalkulace pro rok 2023. 
 
Jednání rady města ukončila starostka v 18,30 hodin. 
 
 
Zapsala: Ing. Tereza Nehasilová 
                                                   
 
 
Ověřovatelé:    
                       
 
 
 
     Ing. Petra Pelešková                                                       Ing. Tereza Nehasilová                        
    starostka                                                                        místostarostka 
 
 
 
 
 
 
            Ing. Lukáš Kučera 
         radní 


